
Ympäristötieteiden opiskelijat - MYY ry  
 

Hallituksen kokous 11/2023 

Aika: Keskiviikko 6.9.2023 klo 18.00 
 

Paikka: Biokeskus 3 kerhohuone (Viikinkaari 1) ja Zoom  
 

Osallistujat: 

Tiia-Roosa Kilpinen 

Riikka Puska 

Anna Westerling 

Anni Arbelius 

Essi Kaila 

Jesse Haapasalo 

Senni Kaavinen 

 

Muut jäsenet: 

Mikko Aulio 

Lauri Kähkönen 

Ruska Luiro, poistui ajassa 20:21. 

Antti Laitinen, saapui ajassa 18:38, poistui ajassa 18:59, saapui ajassa 19:24, poistui ajassa 20:13. 

Esa Oksman, saapui ajassa 18:35. 

 

Zoom: 

Noora Kiviniemi, poistui ajassa 21:00. 

Emmi Aivola, poistui ajassa 20:13. 

Roosa Hannuksela 

Katariina Laiho, poistui ajassa 20:04.  

 

PÖYTÄKIRJA 
 

1. KOKOUKSEN AVAUS 
 

Avataan kokous ajassa 18:22. 

 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 



 

ESITYS: Todetaan kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 
 

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 
 

ESITYS: Hyväksytään esityslista (liite 1) kokouksen työjärjestykseksi.  
 

PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 
 

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN  
 

ESITYS: Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja.  
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 

 
 

5. ILMOITUSASIAT 
 

5.1. Saapunut posti 
 
Ei saapunutta postia. 

 
5.2.Muut ilmoitusasiat 
 
Ei ilmoitusasioita. 
 
 

6. TALOUS 
 

6.1. Talouden tilanne 
 
Tilillä on rahaa 11 127,28 €. 
 
6.2. Saapuneet laskut ja muut maksut 
 
Lasku HEF Group 149,00 € (Fuksisitsien haalarimerkit). 
Lasku Taxilady Oy 1680 € (Karkkilan kuljetukset). 
Kulukorvaus Noora Kiviniemi 100 € (Patentti- ja rekisterihallitus). 
 
ESITYS: Hyväksytään seuraavat laskut ja muut maksut. 
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 



6.3. Tulevien tapahtumien budjetit 
 
Jesse Haapasalo esittelee 14.9. järjestettävien fuksisitsien budjetin (liite 2).  
 
Essi Kaila esittelee syksyn kotimaan ekskursion budjetin (liite 3). Emmi Aivola huomauttaa, 
että hinta olisi parempi pyöristää tasaeuroihin.  
 
ESITYS: Hyväksytään tulevien tapahtumien budjetit. 
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti.  
 
 
6.4. Toteutuneet budjetit 
 
Lauri Kähkönen esittelee silakkaillallisen toteutuneen budjetin (liite 4).  
 
Jesse Haapasalo esittelee eläinnimi-illan toteutuneen budjetin (liite 5).  
 
ESITYS: Hyväksytään toteutuneet budjetit.  

PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
  

6.5. Muut talousasiat 
 
Taloudenhoitaja Emmi Aivola on saanut 200 € suuruisen laskun Leviksen mainoksista, joista 
laskutetaan Viikin monitoimitaloa. 
Flow festivaaleilta yksi peruuttanut talkoilija ei ole maksanut peruuttamismaksuaan. 
Peruutusmaksun suuruus n. 70 €. Keskustellaan, mitä voidaan tilanteessa tehdä. Peruuttanut 
henkilö ei ole MYY ry:n jäsen. Päädytty siihen, ettei tehdä asialle mitään, koska 
peruuttamismaksu on melko pieni osuus Flow festivaaleista saaduista kokonaistuloista, eikä 
juuri vaikuta ekskursion budjettiin tai järjestön talouteen.  
 
 

7. UUSIEN JÄSENTEN HYVÄKSYMINEN 
 

ESITTELIJÄ: Katariina Laiho 
 
ESITYS: Hyväksytään 30 jäsentä, joista 30 ovat varsinaisia jäseniä (liite 6). 
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 
Riikka Puska laittaa fuksien ja tuutoreiden ryhmään viestin MYY ry:n jäseneksi liittymisestä, 
sillä monet fuksit eivät ole vielä liittyneet jäseniksi.  
 
 

8. BIOSFÄÄRI JA MMYL 
 

Tiia-Roosa Kilpinen esittelee Biosfäärin ja MMYL:n kuulumisia. Biosfääri tekee tutkimusta 
harjoitteluiden palkallisuudesta. Biosfäärille tulee uusi ankeriasmaskotti. Käsityökerho tekee 
maskotin ja Biosfääri ostaa meille vastineeksi kaapin ja hoitaa sen kuljetuksen.  
 



MMYL:n Back to Viikki –bileet olivat eilen. MMYL ehkä järjestää syksyllä järjestöjuhlat 
MMYL:n alaisille järjestöille. 
 

 
9. ESITETTÄVÄT ASIAT 

 
9.1. Alastonkalenteri 

 
Siirrytään kohtaan 9.2. 
 

Kalenteritiimiä on nyt mainostettu myös fukseille. Tiimin Telegram-ryhmässä on 25 jäsentä 
ja tiimi kokoustaa maanantaina 11.9. klo 15 BIO3-kerhohuoneella.  

 
Palataan kohtaan 13.  
 

9.2. Sääntömuutos 
 

Sääntömuutos meni läpi ja siitä syntyneet kulut on maksettu. Uudet säännöt täytyy lisätä 
MYY ry:n nettisivuille. Täytyy myös pitää yhdistyksen kokous uusien jäsenmaksujen 
päättämisestä. 

 
9.3. Viikin kaavamuutos 

 
MYY ry:n jäseneltä Sara Sutiselta on tullut sähköpostilistalle viesti koskien Viikin kaavoitusta. 
Viikkiin ollaan rakentamassa asuntoja ja myös kampuksen laajentaminen sekä raidejokeri 
liittyvät uusiin suunnitelmiin. Sara Sutinen ehdottaa viestissä, että Amanda Pasanen voisi 
pitää Viikkiläisille opiskelijoille keskustelutilaisuuden, jossa voitaisiin käsitellä kaavoitusasiaa. 
Anni Arbeliuksella on kiinnostusta lähteä järjestämään keskustelutilaisuutta. Puheenjohtaja 
kertoo, että myös Biosfääri on keskustellut asiasta ja sieltä voisi löytyä kiinnostusta 
yhteistapahtuman järjestämiselle. Anni on yhteydessä Biosfäärin tilavastaava Saku Mattilaan 
asiasta ja Tiia-Roosa Kilpinen tarjoutuu olemaan Annin apuna.  
 
Mikko Aulio huomauttaa, että kaupungin sivuilta löytyy dokumentteja ja karttoja 
suunnitelmista ja niitä on saatavilla myös Viikin kirjastosta 15.9. saakka. Lisäksi kuka tahansa 
voi tehdä muistutuksen uusista suunnitelmista 15.9. saakka. 

 
9.4. MYYWei 

 
Projektia on nyt työstetty pikkuhiljaa ja viimeisimpänä uuteen MYYWeihin on kerätty kuvia. 
MYYWei-tiimi kokoustaa maanantaina 11.9. ja siellä keskustellaan projektin aikataulusta.   

 
9.5. Merkkien tilaaminen 

 
Keskustakampus-merkki on loppu ja sitä pitäisi tilata lisää. Sie oot eläin -merkkiä on jäljellä 
41 kpl. Jäsenmerkkejä on jäljellä 101 kpl. Uudet fuksit saavat kyseisiä merkkejä haalareiden 
mukana, joten ne riittävät tämän vuoden fukseille, mutta ensi vuodelle niitä ei riitä. Näitä 
voidaan tilata nyt samalla tai jättää myöhemmälle. Maailmantuskan ammattilainen -
merkkejä on jäljellä 82 kpl, joten riittävät arviolta vuodeksi, mutta voidaan myös tilata 
samalla. Muita merkkejä on tarpeeksi jäljellä. 
 



Emmi Aivola selvittää seuraavaa kokousta varten vanhoja tilausmääriä, joista voisi saada 
tietoa, kuinka paljon tilattaisiin nyt. Palataan merkkien tilaamiseen ensi kokouksessa.  

 
Karkkilaan voitaisiin tehdä haalarimerkki, sillä esimerkiksi viime vuoden merkkikisassa tuli 
ehdotus Karkkila-merkiksi. Keskusteltu, tehtäisiinkö merkistä yleinen vuosittain käytettävä 
Karkkila-merkki vai tehdäänkö tälle vuodelle oma merkki. 
 
Äänestetään, millainen Karkkila-merkki tehdään. Äänestysvaihtoehdot:  
1. Tehdään vuosiluvullinen merkki tämän vuoden Karkkilaan.  
2. Tehdään reilu määrä yleistä Karkkila-merkkiä ilman vuosilukua muutamaksi vuodeksi 
eteenpäin. 
3. Tehdään yleinen Karkkila-merkki tälle vuodelle ja sitä voidaan tilata ensi vuonna lisää, jos 
niin päätetään.  

 
ESITYS: Tehdään yleinen Karkkila-merkki tälle vuodelle ja sitä voidaan tilata ensi vuonna 
lisää, jos niin päätetään.  
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 

 
9.6. MYY ry:n kuraattori 

 
Tämänhetkinen kuraattori Risto Willamo on lähettänyt terveisiä, että saa hyvin 
todennäköisesti dosentuurin ja jatkaa töitä 31.12. saakka. Omasta puolestaan Ripa voi 
toimia kuraattorina vielä ainakin vuoden loppuun ja jos keväälle ei keksitä muuta, voi Ripa 
toimia kevään eläkedosenttina. Hyvä kuitenkin olisi, että MYY ry:lle löydettäisiin melko pian 
uusi kuraattori.  
 
Muutamia opiskelijoita on keväällä jutelleet Ripan kanssa kuraattoriasioista. Asiaa ei olla sen 
jälkeen viety eteenpäin ja uutta kuraattoria ei olla vielä kunnolla etsitty. Yritetään etsiä 
kuraattoria nyt uudelleen ja tavoitteena olisi saada uusi kuraattori keväälle. Mikko Aulio 
lähtee vetämään kuraattoriprojektia.  

 
 

10. OPINTOASIAT 
 

10.1. Fuksit ja tuutorit 
 
Fukseille pidetty MYY ry:n esittely orientaatioviikolla 30.8. MYY ry:n jäseneksi liittymiseen on 
annettu samalla ohjeet. Orientaatioviikko sujui fuksi- ja tuutorivastaavien mielestä hyvin. 
 
10.2. Muut opintoasiat 
 
Roosa Hannuksela laittanut syksyn ensimmäisen opintotiedotteen sunnuntaina Facebookiin 
ja sähköpostilistalle.  
 
Biosfääri tekee selvitystä harjoittelupaikkojen palkoista ja opintovastaavia on pyydetty 
jakamaan tätä eteenpäin. Opintotiedotteessa jaettu linkki kyselyyn ja linkki jaettu myös 
Instagramiin. Roosa lähettää muistutuksen Telegrammissa vielä lähempänä lomakkeen 
sulkeutumista.  
 

11. TYÖELÄMÄASIAT 



 
Anni Arbelius esittelee urapalveluilta tulleen kutsun työelämätapahtumaan “Pizzaa ja 
perspektiiviä”. Tapahtuma järjestetään 21.9. klo 16–18 Porthanian Lehti-salissa. 
Tapahtumassa pääsee tutustumaan mm. urapalveluiden toimintaan ja keskustelemaan 
yhdessä. Riikka Puska ja Anni Arbelius menevät.  

 
Aloitetaan kokoustauko ajassa 19:27.  
 
Jatketaan kokousta ajassa 19:38. 
 
 

12. KERHOTOIMINTA  
 

12.1 Käsityökerho 
 
Käsityökerho suunnittelee wine and paint -iltaa 12.10. Suunnitelmissa myös 
ekofasistimerkkien tuunausta 28.11., viikoittaisia hengailuja Think Companyn tiloissa, yv-
vastaavien nauhat sekä biosfäärille ankeriasmaskotti.  

 
12.2 Kasvisruokakerho 
Kasvisruokakerho suunnittelee kiisseli-iltaa köksätyyliin. Ajankohta ja sijainti tarkentuvat 
myöhemmin.  

 
12.3 Luontokerho 
Luontokerholla olisi tarkoitus järjestää retki Viikin ja Herttoniemen alueelle. Alustava 
ajankohta syyskuun loppupuolella.  

 
12.4 Liikuntakerho 
Liikuntakerho suunnittelee matalan kynnyksen liikunnallisia tapahtumia. Näillä näkymin on 
tulossa jotain uutta lajikokeilua. Lauri Kähkönen liittyy järjestämään liikuntakerhon 
tapahtumia. Lauri keskustellut Symbioosi ry:n kanssa yhteisistä liikuntatapahtumista. 

 
12.5 Lintukerho 
Lintukerholla luvassa kaikille avoimia linturetkiä Viikin ja Vanhankaupunginlahden alueelle 
syysmuuttoa seuraamaan.  

 
12.6 Erja ja Kurja 
Erja- ja Kurjalla suunnitteilla järjestää kerhohuoneelle leffailtoja noin kerran kuussa ja 
muutama museovierailu. 

 
12.7 Musakerho 
Musakerho järjestää jammailusession mahdollisesti syyskuun aikana.  

 
12.8 Vimmat 
10.9.2023 Vimmat lähtee kalastusretkelle Kymenlaaksoon koskikalastamaan istutettua 
taimenta ja kirjolohta. Paikalle mennään yhteiskuljetuksella. Lähetään Viikistä kello 12 ja 
paluu samana iltana. Reissulla mahdollisuus oppia perhokalastuksen alkeita.  

 
Lokakuun ja marraskuun vaihteessa pidetään taimenen kutubongausilta Longinojalla. 
Joulukuussa mahdollisesti sidotaan perhoja kertsillä. 

 



 
Palataan kohtaan 9.1. Alastonkalenteri.  
 

13. SPONSORITOIMINTA 
 
Aikuisviihdevastaava Noora on saanut bingotapahtuman sponsoreiksi Kaalimadon ja Giggelin.  

 
Sponsorivastaava Riikka järjestää fukseille haalari-infon 7.9. Haalareista on saatu tarjous 
kolmelta yritykseltä: Globe Hope, Opiskelijahaalarit.fi ja Silkkipaino Tam-Folio. Tarjoukset 
esitellään fukseille haalari-infon yhteydessä. Globe Hopen tarjous on 60 € haalari + 15 € 
haalareiden painatukset ja Opiskelijahaalarit.fi:n tarjous on 41,60 € haalari + 1,40-1,60 € /yksi 
painatus.  
 
Yritysten sponsorointien summia on nostettu, koska haalareiden teettäminen on kallistunut. 
Uudet hinnat ovat lahkeisiin 300-500 € ja hihaan sekä rintaan 200-250 €. Agronomiliiton ja 
Loimun hintoihin nämä eivät vaikuta, koska ne on käsitelty aiemmissa kokouksissa. Haalareiden 
teettämispaikka päätetään fuksien mielipiteiden kuulemisen jälkeen. 

 
Riikka on tehnyt sponsoroinneista tiedoston, joka löytyy MYY:n Sharepointista.  

 
Useat vanhat opiskelijat ovat lahjottaneet MYY ry:lle vanhoja haalareita. 11 vanhaa opiskelijaa 
on ilmoittanut halukkuuden lahjoittaa haalarit. Yhdet haalareista pitäisi postittaa. Keskustellaan, 
kannattaako meidän maksaa postikulut, vai tarjota vain kymmenet käytetyt haalarit. Päädytty 
siihen, että otetaan vastaan myös postittamalla ja MYY ry maksaa postikulut. Käytetyt haalarit 
jaetaan samalla, kun uudet tilatut haalaritkin saapuvat ja ne jaetaan. Keskustelu haalareissa 
olevista vanhoista harvinaisista haalarimerkeistä, joille olisi kysyntää jäsenistössä. Pohdittiin, 
miten merkkejä voitaisiin reilusti myydä tai lahjoittaa. Päätetään, että haalarimerkit irrotetaan 
saaduista haalareista ja päätetään niiden kohtalosta myöhemmin.  

 
14. LEVÄPERÄINEN 

 
Paperinen fuksinumero ilmestyi 31.8.2023 ja on saanut paljon kehuja. Leväperäistä pystyy 
lukemaan BIO3-kerhohuoneella. Lehtiä myös levitelty ympäri kampusta ja muille Biokeskuksen 
kerhohuoneille. Digitaalinen versio julkaistiin PDF-muodossa ja jaettiin Myypiöt-
telegramryhmään. Viikin Monitoimitalo maksoi 200 € aukeaman kokoisesta mainoksestaan 
fuksinumerossa.  
 
Issuu-palvelu on muuttunut maksulliseksi. Keskustellaan, maksetaanko palvelusta jatkossa vai 
keksitäänkö jokin muu keino julkaista sähköinen lehti. Huomautettu, että jotkin järjestöt 
julkaisevat kaikki lehdet pdf-tiedostoina omilla nettisivuillaan. 
 
Antti Laitinen esittelee Issuu-palvelun uudet hinnat. Starter-setti maksaa 18 €/kk, Premium 37 
€/kk ja Optimum 249 €/kk. Puheenjohtaja ehdottaa, että Levis-tiimi voisi perehtyä eri 
mahdollisuuksiin ja tarjouksiin ja pohtisi myös pdf-tiedoston käyttöä. Esa Oksman nostaa esiin, 
että nettisivu-uudistuksen yhteydessä nettisivuille voitaisiin saada Leväperäisen pdf-versio. 
Levis-tiimi jatkaa asian selvittelyä ja asiaan palataan myöhemmin.  
 
Tulevan lehden alustava ideointi on käynnissä. Ensimmäisen numeron paperiversiota julkaistaan 
toisen numeron yhteydessä 10 kappaletta. 
 
Vanhalle painopaikalle laitetaan viestiä siitä, ettei Leväperäistä painateta heillä enää.  



 
 

15. TILAT 
 

15.1 BIO3-kerhohuone 
 

Pieni syyssiivous järjestettiin BIO3-kerhohuoneella perjantaina 25.08.2023. Tilavastaava 
Noora Kiviniemi toimi orientaatioviikolla kertsivuorossa ja täytti kahvi- sekä 
kaurajuomavarastoja. Myyläisten seuraava kertsivuoro ajoittuu viikolle 43. 
Orientaatioviikolla kerhohuoneelle oli jäänyt sotkua Myyläisten jäljiltä. Jatkossa tulee 
painottaa jäsenille entistä paremmin, että kerhohuoneen siisteys on käyttäjien vastuulla. 
Niin sanottujen kertsijatkojen jälkeen tila pitää jäädä siistiksi. 

 
 

15.2 Hedda Gabler –klusteri “Pupu” 
 

Klusterin uusi varauskalenteri on nyt toiminnassa. Sähköpostiosoitteella 
myypalute@gmail.com on oikeudet tehdä ja muokata varauksia Google-kalenterissa. 
Puheenjohtaja Tiia-Roosa yrittänyt käyttää varauskalenteria, mutta ei ole saanut toimimaan.  
 
HYY:n tilavarauksista tullut kokouksen aikana viestiä. Essi Kaila lukee viestin. Viesti koskee 
Hedda Gableria eli Pupua sekä Jo Marchia eli Kissaa. HYY on saanut molempien tilojen 
käyttäjiltä palautetta tilojen käytettävyydestä ja nykyisistä käyttömahdollisuuksista. 
Palautteen johdosta HYY ehdotta, että Pupu ja Kissa voitaisiin yhdistää yhdeksi 
“megaklusteriksi”, jolloin Pupun käyttäjät saisivat käyttöoikeuden myös Kissalle ja toisinpäin. 
Viestin mukaan asia on vielä suunnitelman tasolla ja HYY pyytää nyt mielipidettä 
ehdotuksesta. Keskustellaan asiasta. Hallituksen päällimmäinen kanta keskustelun pohjalta 
on, ettemme kannata muutosta. Muutos ei ratkaisisi nykyisiä haasteita ja voisi tuoda 
mukanaan uusia haasteita tavaroiden säilyttämisen ja varaustilanteen kannalta. Noora 
Kiviniemi laittaa vastauksen HYY:n sähköpostiin.  

 
15.3. Think Companyn kaappitila 
 
Käsityökerho tekee Biosfääri ry:lle ankeriasmaskotin, jota vastaan Biosfääri ostaa MYY ry:lle 
Think Companylle sijoitettavan kaapin. Tällä hetkellä Think Companylla on kaksi pienempää 
lukollista lokeroa, jotka ovat käsityökerhon käytössä. 

 

16. MENNEET TAPAHTUMAT 
 

16.1. Flow Festivalin talkoilu 11.–17.8.2023 

Talkoilun palautelomakkeeseen tuli yhdeksän vastausta, joista kaikki olivat joko tyytyväisiä 
(55,6 %) tai erittäin tyytyväisiä (44,4 %) tapahtumaan. Ohjeiden epäselvyydestä ja 
sekalaisuudesta tosin tuli hieman negatiivista palautetta. Ensi vuonna vapaaehtoisten 
korvausvelvollisuutta tulisi painottaa entistä paremmin, jotta se ei tulisi kenellekään 
yllätyksenä. Siivoustiimiläisten tehokkuutta kehuttiin ja Flow Festival sanojensa mukaan 
mielellään jatkaa yhteistyötä myös ensi vuonna. MYY ry sai korvaukseksi Flow Festivalilta 
4315,5 €. Puuttuvat 84 € tulevat kahdelta poisjääneiltä talkoolaiselta korvauksena 
vuoroistaan. Yhteensä talkoiden tulisi siis tuottaa 4399,5 €. Noora Kiviniemi huomauttaa, 
että edellä mainittuun 84 € ei sisälly sitä summaa, jota yksi perunut ei ole valmis 
maksamaan. Kahden peruneen maksun jälkeen koko summa tulee siis täyteen.  



16.2. Halko 10 9.8.2023 

Osallistujia 15. 

16.3. Orientaatioviikko 

Eläinnimi-illassa osallistujia 120. Suullisena palautteena saatu, että eläinnimi-ilta oli hyvä 
tapahtuma. Turnajaisten osallistujamäärä oli 45. Turnajaiset olivat onnistuneet, mutta 
fuksien osallistumisprosentti oli melko pieni todennäköisesti väsymyksen vuoksi. 
Tapahtumatiimiläisiä tai pöhinävastaavia pyydetään tekemään orientaatioviikon 
tapahtumista palautelomake.  

16.4. Mato-onkiretki ja kalankäsittelyilta, Vimmat 

Osallistujia 6. Onkiretki ei ollut Lauri Kähkösen mukaan kovinkaan onnistunut, koska saaliiksi 
tuli pääasiassa pikkukalaa, jotka kuolivat lopulta turhaan. Jatkossa mato-onkiretkiä ei Laurin 
mukaan järjestetä. Keskustellaan tapahtuman eettisyydestä ja tällaisten tapahtumien 
yhteydestä MYY ry:n arvoihin. Kalastustapahtumat ovat jatkossa tärkeää järjestää MYY ry:n 
arvojen mukaan niin, että kaloille aiheutetaan mahdollisimman vähän kärsimystä ja kaikki 
kalat hyödynnettäisiin. 

16.5. Yhteislähtö Tuntematon Itämeri -näyttelyyn 

Osallistujia 10. Näyttely oli kiva ja tapahtuma oli onnistunut. Yhtäkään fuksia tai vaihtaria ei 
tullut paikalle. 

 

17. TULEVAT TAPAHTUMAT 
 

17.1. Haalari-info fukseille 7.9. 
Riikka Puska pitää haalari-infon fukseille 7.9. 

 
17.2. Vimmojen perhokalastusretki 10.9. 
Ilmoittautuneita on autollinen. Tarkoituksena lähteä ajamaan Viikistä ja kalastaa joella päivä. 
Kymenlaakso valikoitui paikaksi, koska lähiseudun muut joet eivät ole hyviä kohteita. 
Välineitä riittää osallistujille.  

 
17.3 Fuksisitsit 13.9. Alina-salissa 
Lipunmyynti 7.9. fukseille ja 8.9. vanhemmille opiskelijoille. Sitseille on saatu kaikki 
nakkeilijat.  

 
17.4 Kotimaan ekskursio 20.-26.9.2023 
Ekskursion kaikki 50 paikkaa täynnä. Mukana myös vaihto-opiskelijoita. Muutamia ihmisiä 
vielä varasijalla. Järjestelyt ovat hyvällä mallilla. Ekskursiotiimi kokoustaa seuraavan kerran 
7.9. 

 
17.5. SeksiMYY-bingo 29.9.2023 
Tapahtuma järjestetään C-grundilla klo 17–21. Giggeli ja Kaalimato sponsoroivat palkinnot. 
Tapahtumaan tarvitaan juoma- ja ruokamyyntiä. Lisäksi apua koristeluihin ja siivoukseen 
tarvitaan. Masterchef Anna Westerling ja tapahtumavastaavat ovat suostuneet auttamaan. 
Vertti Perttilä ja Noora Kiviniemi juontavat tapahtuman. C-grundi on varattu kello 22 asti, 
jotta siivous saadaan suoritettua kunnialla. 

  
17.6. Geokätköily 3.10. 



Jesse haapasalo ja Vertti Perttilä ovat suunnitelleet geokätköilytapahtumaa, jossa pääsee 
tutustumaan geokätköilyharrastukseen. Tarkoituksena suunnata Vanhankaupunginkoskelle 
etsimään kätköjä.  

 
17.7. MYYn fuksiaiset 
Päiväksi on valikoitunut 6.10. ja Pupu on varattu sille päivälle. Muuten tapahtumaa ei olla 
vielä suunniteltu. 

 
17.8. Sitsit VITA:n kanssa 9.10.2023 
Sitsejä ei olla vielä suunniteltu, mutta järjestöjen tapahtumavastaavat kokoustavat 
lähiaikoina.  

 
17.9. Kässäkerhon wine & paint -ilta 12.10. 

 
17.10. MYY x Origo x Keho tapahtuma 
Tapahtumavastaavat keskustelevat järjestöjen kanssa, jos saataisiin yhteinen tapahtuma 
loppuvuodesta. Suunnitteilla ollut jotain muuta kuin sitsejä, esim. beer pong -turnaus.  

 
17.11. Grundibileet Vuorovaikeutus ry:n kanssa 
Vuorovaikeutus ry VV laittanut viestiä, että heillä olisi edelleen halukkuutta järjestää 
grundibileitä yhdessä. Tapahtumavastaavat juttelevat tästä lähiaikoina VV:n kanssa. 

 
17.12. Aikuisviihdevastaavan leffailta 31.10.2023 
Halloweenina katsotaan The Rocky Horror Show pienten napostelujen kera. 

 
17.13. Karkkila 17-19.11.2023 
Bussit on varattu ja tapahtuman suunnittelu etenee. 

 
17.14 Sitsit 7.12.2023 
MYY ry:n omat sitsit. Alustavana suunnitelmana järjestää synttäri/vujusitsit. Näitä mietitään 
myöhemmin. 
 
17.15 Jotain yhteistä MaO ry:n kanssa ehkä joskus 
MaO ry:n kanssa haluttaisiin järjestää jotain, koska heidän kanssaan on aiemminkin 
järjestetty tapahtumia yhdessä. 

 
17.16 Spårarisse  
Kirjota tähän jotain. 

 
18. TIEDOTUSASIAT 

 
18.1. Nettisivut 
Uusien nettisivujen toteutus aloitettu. Esa Oksman esittelee uusiin sivuihin liittyviä 
mahdollisuuksia. Hallitukselta tulee kannatusta ehdotuksiin. Esa ei veloittaisi omasta 
työstään mitään ja sivuston kuukausilisenssi olisi n. 30 € /kk. Esa ehdottaa, että voitaisiin 
ottaa aluksi kuukausilisenssi, ja jos sivut koetaan hyviksi, voitaisiin ostaa vuosilisenssi. 
Vuosilisenssi maksaa n. 320 €/kk, joka olisi tällöin n. 25 €/kk. Esan mukaa jatkossa on myös 
halutessaan mahdollisuus ottaa lisäosia, jotka kustantavat hieman enemmän.  
 
Puheenjohtaja ja tiedottaja Essi Kaila ovat yhteydessä Esan kanssa ja edistävät asiaa. 

 



ESITYS: Päätetään maksaa kahdeksi kuukaudeksi n. 35 € suuruinen kuukausimaksu sekä n. 15 
€ suuruinen kertaluontoinen verkkotunnusmaksu. Kuluista muodostuu yhteensä n. 85 €. Sen 
jälkeen katsotaan, maksetaanko nettisivuista jatkoissa ja kehitetäänkö sivuja vielä lisää. 
Sovitaan maksamiskäytänteistä taloudenhoitaja Emmi Aivolan kanssa ja Emmi hoitaa 
maksamisen.  

 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 

 

18.2. TOP 3 
1. Tervetuloa fuksit! Liittykää MYY ry:n jäseneksi! 
2.  Fuksisitsit 14.9. Alina-salissa.  
3. MYY ry:n uudet säännöt astuneet voimaan  
 

18.3. Muut tiedotusasiat 
 
Tiedotusvastaava Essi Kaila on saanut uusien opiskelijoiden myötä paljon erilaisia 
kysymyksiä. 

19. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 
 
Ei muita esille tulevia asioita.  

 
20. Fuksien Tvärminne-vierailu 

 
Tvärminnestä laitettu viestiä ja pyytäneet välittämään viestin fuksi- ja tuutorivastaaville. 
Fuksi- ja tuutorivastaavat keskustelleet, ettei kellään heistä ole resursseja alkaa järjestämään 
vierailua. Puheenjohtaja vastaa Tvärminnelle ja kertoo, mihin ajankohtaan meille sopisi 
vierailu. 

 
21. SEURAAVA HALLITUKSEN KOKOUS 

 

ESITYS: Päätetään seuraavan kokouksen ajankohta Telegramissa. 
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 

22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
 

Päätetään kokous ajassa 21.40.  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

––––––––––––––––––––––––––                     –––––––––––––––––––––––––– 
Tiia-Roosa Kilpinen, puheenjohtaja 2023   Anna Westerling, sihteeri 2023 
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